
PROTOKOLL FÖRT VID ÅRSMÖTE MED HÄLJARP-SAXTORPS 
BYAFÖRENING, 2017-03-21, TALLSTUGAN  
 
§   1. Mötets öppnande 

Ordföranden Göran Wramfelt öppnade mötet och hälsade ett 25-tal 
medlemmar välkomna. Efter att årsmötet avslutats informerade 
stadens kommundirektör Christian Alexandsersson om byggandet av 
bostäder och skollokaler och var det byggs, även renoveringar av 
befintlig bebyggelse framför allt i Norra Borstahusen, centrum med 
även att det sker utbyggnation i Häljarp bl.a. ny förskola med 
omklädningsrum för fotbollsspelarna och renovering/ombyggnad av 
den befintliga idrottshallen.  

§   2. Dagordningen 
 Dagordningen lästes upp och godkändes. 
 
§   3. Val av ordförande och sekreterare under årsmötet 

Till ordförande valdes Göran Wramfelt och till sekreterare Sven-
Olof  Westman. 

 
§   4. Val av två justeringsmän tillika rösträknare för årsmötet. 

Ronny Ahrling och Bertil Karlström valdes till att justera dagens 
protokoll och tillika rösträknare. 

 
§   5. Mötets behöriga utlysande samt fastställande av röstlängd. 

Kallelse till årsmötet skedde i samband med en helsidesannons i 
”papperstidningen”. I annonsen fans även uppmaningen att betala 
medlemsavgiften. Mötet beslöt att årsmötet varit behörigt utlyst. 
Ordföranden konstaterade att samtliga närvarande var 
röstberättigade. 

 
§   6. Styrelsens verksamhetsberättelse 2016   

Styrelsens ordförande Göran Wramfelt föredrog styrelsens 
verksamhetsberättelse. 
Årsmötet beslöt att med godkännande lägga den till handlingarna,  

 
§   7.  Fastställande av resultat- och balansräkning avseende 2016 samt      
  beslut om disposition av årets vinst eller förlust. 

Ordföranden redovisade årets resultat- och balansräkning. 
Årsmötet beslöt att godkänna årets balans- och resultaträkning. 
Årsmötet beslöt också att överföra 6373 kr i ny räkning. 

   
§   8. Revisorernas berättelse 
 Revisorernas berättelse föredrogs. 



 Årsmötet beslöt att med godkännande lägga den till handlingarna. 
   
§   9.  Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen avseende årets förvaltning 

 Årsmötet beslöt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna 
verksamhetsåret. 
 

§  10.  Val  
a.   Val av kassör under två år 

Till kassör under två år omvaldes Sune Lind 
             b. Val av sekreterare under två år   
  Val av tre ledamöter under två år. 

Till sekreterare under två år omvaldes Sven-Olof Westman 
 c. Till ledamot under två år omvaldes Charli Ahl Ludvigsson. 

Valberedningen föreslog också att Christer Håkansson skulle 
omväljas. Årsmötets beslut blev att Charli Ahl Ludvigsson omvaldes 
men inte Christer Håkansson 

 d. Val av revisor under två år.  
                   Till revisor under två år omvaldes Stefan Olsson  
 d. Val av revisorssuppleant under ett år. 
  Till revisorssuppleant under ett år nyvaldes Bodil Karlström.  
 
§  11.  Val av valberedning 

Till valberedning under två år valdes Ronny Ahrling och Bertil 
Karlström. Valdes 2015. 

 
§  12   Förslag till verksamhetsplan och budget 2017 

Styrelsen kommer att fortsätta att bearbeta politiker när det gäller 
viktiga frågor för Häljarp/Saxtorpsområdet. Frågor som boulebanor, 
kollektivtrafik, cykelvägen mot centrum, byggande av ett utegym, ny 
återvinningsstation, Saxtorpsskogens utveckling och bullerfrågor 
(E6) bevakas extra noga. Skötsel av grönytorna. Förbifart Häljarp 
Styrelsen planerar att genomföra Valborgsmässofirande.  

  Budget 
Budget 2017 beräknas omfatta ca: 20-25 000 kr. I huvudsak 
kostnader för ev. arrangemang. 

 
§  13  Medlemsavgifter 
  Styrelsen föreslår oförändrade medlemsavgifter. 

50 kr/person/ och 100 kr/familj och år samt 400 kr/år juridiska 
personer.  

  Mötet beslöt enligt styrelsens förslag.  
 
 



§  14  Förslag från styrelsen samt motioner från medlemmar. 
  Styrelsen föreslår ändring av § 9 i föreningens stadgar,  
   Kallelse till årsmöte.  
  Förslag till ny skrivelse i paragrafen är: 

Kallelse skall annonseras på föreningens hemsida samt i någon av de 
gratistidningar som delas ut i området en månad före årsmötet. 

  Årsmötet beslöt enligt förslaget. 
 
§  15  Övriga frågor 

Björn O Persson tyckte att styrelsen borde driva frågan kring den 
dåliga trafikmiljön i korsningen Toftavägen/Axeltoftavägen. 
Axeltoftavägen borde ha ordentliga trottoarer från korsningen 
Toftavägen och fram till bron över Saxån. Ordföranden har redan 
lyft frågan och även trottoarer längs Barsebäckvägen från 
Olofstorpsvägen fram till infarten till golfbanan.  

 
§  16 Mötets avslutande 

Ordföranden avslutade mötet och tackade för visat intresse. De tjugo 
som först betalade medlemsavgiften fick tygväskor med möllan 
tryck. Väskor finns för avhämtning hos Sven-Olof Westman för de 
som inte fått väskan redan, namnen som skall ha väska finns på 
hemsidan 
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